
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023; október 24; (kedd) napján 13 óra 30 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
Faragó Zsolt elnökhelyettes- 
Móra Viktória képviselő, tag. 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag- 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető-( az aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Majnay Gábor osztályvezető- 
dr. Horváth !nnamária köznevelési referens- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens- 
Kovács Klaudia adminisztrátor. 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 13 
óra 30 perckor megnyitja; 
 

!z elnök javasolja a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontok elfogadását; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

Nyilvános: 
 

1. napirendi pont: 

!z óvodák 2023/2024; nevelési évre szóló munkatervei  
(63. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: dr. Horváth !nnamária köznevelési referens 

 



 

2. napirendi pont: 

!z óvodaépületek 2023; évi nyári kihasználtsága  
(64. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: dr. Horváth !nnamária köznevelési referens 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési 
támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(73. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyására és közzétételére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(216. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

 

1. napirendi pont: 

!z óvodák 2023/2024; nevelési évre szóló munkatervei 
(63. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: dr. Horváth !nnamária köznevelési referens 

 

dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: Köszönöm, nem kívánom kiegészíteni az 
előterjesztést, legfeljebb annyit mondanék el, hogy a korábbi években egyetértési jogot 
gyakorolhatott a fenntartó, amennyiben költségvetést érintett a munkaterv, most jóváhagyási 
joga van, tehát amennyiben nem hagyja jóvá, abban az esetben változtatniuk kellene, 
módosítani kellene valamilyen módon és ezt kellene meghatározni. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Nyilván több szem többet lát, de mi mégis az ön véleményére 
támaszkodnánk, látott-e olyat, ami ezt a jóváhagyást megkérdőjelezné? 

 

dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: Tartalmában nem, volt azonban egy munkaterv, 
ahol tárgyi tévedést találtam, lehet, hogy Henrietta is látta már, mert ő elkérte a terveket, az 
egyik óvodánál Csák Jánost nevezték meg miniszterként, mint aki felelős ezért a területért. 
Természetesen dr. Pintér Sándor belügyminiszter a jelenlegi felelős, ezért ezt kértem, hogy 
javítsák. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Egyéb? 

 



dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: ! feltételeknek megfelelnek, tehát azokat a 
tárgyakat, témaköröket leszabályozzák, amiket előír a jogszabály. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Van-e hozzászólás? Henrietta parancsolj. 
 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Én is röviden, a hosszú hétvégén sikerült 
áttanulmányoznom, köszönöm szépen !nnamária, megküldte mind a 3 anyagot hiánytalanul, 
a számomra színpatikus erősségeket azt mindenképpen kiemelném itt a bizottság részére, 
amiket tartalmaztak a dokumentumok. Az 1-es óvoda esetében én külön méltányolom a 
fenntarthatóságra nevelés munkaközösségnek az adatait, mind a pályázat lebonyolításában, 
mind az előkészítésében, illetve, amit én nem láttam a beküldött anyagban, de a honlapon 
fent van, hogy ők nyertek 2,5 millió forintot a Föld bajnokai pályázaton, maga ez a pályázat 
név benne volt a dokumentumban, de csak a holnapról tudtam meg, hogy ez egy beporzóbarát 
óvoda lesz, ami mintául szeretne szolgálni mindenki másnak, úgyhogy ehhez gratulálok és jó 
megvalósítást kívánok. Illetve örömmel vettem, hogy ugyanez a munkaközösség bevette a 
teendői közé a népi hagyományok újraélesztését, amihez jó munkát kívánok. Mivel a 

kétnyelvű nevelés színvonalát ítélték meg a leggyengébbnek a szülők, ezért ennek az 
erősítésén dolgoznak, valamint, hogy a német nemzetiségi önkormányzattal szorosabb 
kapcsolatot ápoljanak, amihez szintén sok sikert kívánok ebben a nevelési évben. Olvastam 

olyant, hogy a tehetség műhelyek éves munkájából a nevelési év végén kiállítást fognak 
tartani, amire egyéb érdeklődőket is szeretettel várnak. ! 2-es számú óvodánál külön 
értékeltem, hogy a gyermekvédelmi felelős csatolta részletesen a gyermekvédelmi 
munkatervet, ami szerintem különösen fontos és elvárható, még ha nem is szükségszerű 
minden óvoda részéről, ezt tudtam értékelni. ! programjaik közül minden óvoda részletesen 
beszámolt a havi programjairól, a programok közül különösen színpatikus volt számomra a 
madármegfigyelés világnapjának a megtartása, az idősek otthonába történő látogatás, 
valamint a népmese napján, hogy tartottak egy házi mesemondó versenyt. Ehhez külön tudok 
gratulálni. A Perczel óvodával kapcsolatban én azt gondolom, hogy amit a Perczel Óvoda 
munkatervet benyújtott, az nem csak a városi, hanem minden más óvodának példaként 
szolgálhat, nagyon szépen összerakott, szakmailag, formailag kidolgozott anyagról van szó. 
Muszáj elővennem azt a két meglátását az intézményvezető asszonynak, az egyik az óvoda 
udvarának a balesetmentesítése, ez korábbi beszámolóban is szerepelt már, jelzi itt 
intézményvezető asszony, hogy hosszadalmas a folyamat, kapcsolatot tart a hivatallal és 
mégsem oldódnak meg ezek a nehézségek, én azt gondolom, hogy egy oktatási intézményben 
ez nem megengedhető, hogy balesetveszélyes legyen az udvar. Ezt szerettem volna 
elmondani. 

 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Én annyit tudnék ehhez elmondani, hogy magam is 
találkoztam olyan szülői felvetéssel, hogy az óvoda szeretné a méhek életét és fontosságát 
szemléltetni és ennek keretében ők virágokat szerettek volna ültetni közterületre, néhány 
villanyoszlopot megleptek volna ezekkel és szintén a hivatal ellenállásába ütközött a dolog, 
mondván, hogy ez nem illik a városképbe. Ezt szünet előtt hallottam, holnap megyek iskolába 
és tisztázom a kollegával. !zt alátámasztanám, hogy az óvodák és iskolák balesetmentesítése 
az alapfeladat, hallottunk panaszt meghallgatáson a közgyűlésben, hogy a fákat kellene 
megfelelően gondozni és kezelni az óvoda iskolaudvarok felett. Valamilyen úton módon jelezni 
kell. 

 



Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: !minek nagyon örültem, hogy magaságyásokat sikerült 
kialakítani vállalkozók segítségével, támogatásával, ehhez külön gratulálok, hogy ezt meg 
tudták szervezni. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm, a határozati javaslatra szavaznánk. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

97/2023. (X;24;) határozata 

az óvodák 2023/2024; nevelési évre szóló munkaterveiről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 6. pontja 3. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörében eljárva 

 

1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés g) pontja alapján 
a 

 

a) Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten, 
b) Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde, 
c) Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda és Mini Bölcsőde 

 

2023/2024. nevelési évre szóló munkatervében foglaltakat jóváhagyja. 
 

Határidő:  a határozathozatal napja 

Felelős:   Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

2. felhívja az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság vezetőjét, hogy jelen határozatot 
küldje meg az óvodák vezetőinek. 

 

Határidő:  2023; október 31; 
Felelős:   dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Az óvodaépületek 2023; évi nyári kihasználtsága 

(64. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: dr. Horváth !nnamária köznevelési referens 

 

dr; Horváth !nnamária köznevelési referens: Nincs hozzáfűznivalóm, annyit tudnék csak 
mondani, hogy évek óta kéri a bizottság, hogy számoljanak be az óvodáink arról, hogy milyen 
kihasználtsággal működnek nyáron, hiszen úgy van megszervezve a nyári óvodai nyitvatartás, 
hogy gyakorlatilag minden óvodánkban egy-egy épülete nyitva legyen. Ezek a kihasználtsági 



mutatók sem nagyon változnak, nyilván a július-augusztus az, amikor kevésbé kihasznált, az 
mondjuk változó, hogy melyik szülő hajlandó esetleg másik épületbe átvinni a gyerekét és 
melyik nem, de emiatt van némi eltérés, de nem számottevő. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Ha visszaemlékeztek, mindig megkaptuk a megtervezést és a 
végrehajtást, hogy hogyan alakultak a létszámok a nyári szünidőben, valóban volt kicsi mozgás, 
de az a szülői szabadságolás, hozzáállás, milyen idő van, mikor megyünk nyaralni dolgokból 
származott. ! kihasználtsági mutatót el lehet ebben a beszámolóban fogadni. Ha nincs kérdés, 
hozzászólás, akkor a beszámoló elfogadására szavaznánk.  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

98/2023; (X;24;) határozata 

az óvodaépületek 2023; évi nyári kihasználtságáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 7. pontja 1. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörében eljárva az óvodák 2023. évi nyári kihasználtságáról 
szóló tájékoztatót megköszöni és tudomásul veszi. 
 

Határidő:  2023; október 24; 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési 
támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására 

(73. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Találkoztunk már ilyennel, úgy látom itt is indokolt, nem látok 
kérdést, hozzászólást, annyit mondanék, hogy ezzel az egyesülettel nekünk nem volt soha 
gondunk, kértek támogatást, adtunk, elszámoltak vele, fejlődnek, javaslom a bizottság 
tagjainak, hogy fogadjuk e ezt a kérelmet. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

99/2023; (X;24;) határozata 

a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosításáról 



 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva a Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület kérelmére 
támogatja, hogy a 2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) elnyert összeg !8-as sorából 
50.000,- Ft összeget átcsoportosítson a C1-es Tárgyi eszközök sorba. 
 

Határidő: 2023; október 24; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyására és közzétételére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(216. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Mindenki tudja a történetet, hogy az első körben a közgyűlés 
érvénytelennek nyilvánította a sportközpont ügyvezető igazgatói pályázatára beadott 
jelentkezéseket, ezért tisztelettel kérdezem Mónikát, hogy van-e valamilyen jogi észrevétele, 
kiegészítése. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nekem nincs, a pályázati felhívást elkészítettük, a 

Közgyűlésnek jóvá kell hagynia ismételten. 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Emlékeztek rá, az előző pályázati felhívás változatlanul 
hagyása mellett javasoltuk a pályázat kiírását, hogy ez így történt. Kérdés van-e a kiírással 
kapcsolatban? ! határozati javaslatra szavaznánk, a korábbi pályázati kiírás szerinti változatlan 
tartalommal. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

2 tartózkodás mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

100/2023; (X;24;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; ügyvezető igazgatójának megbízására 
vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyásáról és közzétételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívást a Közgyűlés 202/2023. (V.25.) számú határozatával 
jóváhagyott tartalommal, változatlan formában javasolja megjelentetni. 
 

 



Határidő: 2023. október 24; 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 13 óra 49 perckor 
berekeszti;  
 

K;m;f 
 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
     dr; Holczer Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

Murvai Árpád 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Biró Gyula 

           aljegyző 


